
PYTANIA OD MIESZKAŃCÓW PRZED V RADY MIASTA KOBYŁKA: 

 

1) Witam. Rok temu dokładnie 21.07.2023 jako mieszkańcy ulicy Husarii składaliśmy 

wniosek o znak D-4a (droga bez przejazdu) na wysokości działki 97/8 w związku 

z bardzo częstymi próbami przejechania ulicą przez samochody osobowe i ciężarowe. 

Ulica jest wąska i nieutwardzona, brak też możliwości zawrócenia na niej, co powoduje, 

iż pojazd, który wjedzie w tę ulicę, może z niej wyjechać jedynie cofając się przez całą 

jej długość. Oznakowanie poprawi bezpieczeństwo na ulicy oraz zniweluje pomyłki 

kierowców i zapobiegnie niszczeniu ulicy. Ulica jest nieprzejezdna, gdyż nie istnieje 

mostek nad kanałem melioracyjnym przecinającym ulicę. W ostatnim miesiącu auto 

wjechało do kanałku poprzez brak jakiegokolwiek oznakowania również przed samym 

kanałkiem. Niestety przez rok czasu jesteśmy zwodzeni przez Wydział Infrastruktury, 

który po wielokrotnych dopytywaniach się o status sprawy zawsze twierdzi, że musi 

znaleźć informacje o temacie i tak co tydzień. Proszę o udzielenie stanowiska w tej 

sprawie. 

 

2) Czy Urząd Miasta jest w stanie zorganizować w Kobyłce akcję "Wyprzedaż garażowa", 

która objęłaby wszystkie dzielnice w naszym mieście, ale każdą w innym terminie, 

i to takim, który byłby odległy od terminów wywozu śmieci wielkogabarytowych. 

Akcja byłaby z korzyścią dla mieszkańców, a mogłaby też ograniczyć ilość oddawanych 

przez nich odpadów. 

 

3) Wiele razy w środkach masowego przekazu słyszy się o klęskach żywiołowych 

na terenie naszego kraju (m.in. pożary i huragany) oraz ich skutkach, 

czyli zniszczeniach budynków i ludzkich tragediach, a także konieczności udzielania 

zapomóg osobom poszkodowanym, których budynki nie były przez nich ubezpieczone. 

Czy nie warto byłoby przeprowadzić w naszym mieście kampanii medialnej 

zachęcającej mieszkańców do wykupowania ubezpieczeń mieszkań, domów i innych 

budynków? Byłoby to z korzyścią zarówno dla nich, ale też Skarbu Państwa i jednostek 

samorządowych, które nie musiałyby - w razie wystąpienia klęsk - przeznaczać 

pieniędzy na zapomogi. 

 

4) Dzień dobry Chciałabym zapytać kiedy mieszkańcy ulicy zacisznej mogą spodziewać 

się jej utwardzenia. 

 



5) Chciałabym zapytać czy pachołek słupek na ulicy Orszagha bliżej ulicy Żymirskiego 

stoi w jakimś konkretnym celu. Nadmienię że stoi tam od budowy tunelu w Kobyłce 

i od poszerzenia ulicy Orszagha. Czy mogą to Państwo zgłosić do odpowiednich służb 

lub firmy. 

 

6) Dzień dobry, dlaczego zieleń miejska w tym sezonie jest pozostawiona sama sobie i nikt 

jej nie pielęgnuje? Oczko wodne na starych basenach zostało zaniedbane, na ulicach 

na Nadarzynie rosną ponad metrowe chwasty, przykładem jest Ossowska, Borysów, 

Turowska. To samo ma miejsce z dwoma parkingami parkuj i jedź przy PKP Kobyłka 

i PKP kobyłka Ossów, czy nawet główną ulicą w Kobyłce - Napoleona. 

Proszę o informację kiedy ta sytuacja ulegnie poprawie, nie tylko jednorazowo, 

ale w sposób ciągły. 

 

7) Kiedy wreszcie zrealizowana zostanie sieć wodociągowa w ulicy Jana Nowaka-

Jeziorańskiego? 

 

8) Z wracam się z uprzejmą prośbą o udzielenie informacji dotyczącej działań UM 

w związku pozyskaniem środków z RFRD. Nabór wniosków trwał od 26.07. 

do 26.08.2024 r.: 

 

-1. Czy UM złożył wniosek o dofinansowanie dróg w tegorocznym naborze z RFRD 

(rządowy fundusz rozwoju dróg)?  

- 2. Jeżeli NIE - to dlaczego? W szczególności proszę o argumentację w odniesieniu 

do ul. Wesołej.  

- 2 Jeżeli TAK: - o budowę/remont jakich dróg wystąpiono? - o jakie środki 

wnioskowano (w podziale na każde w wnioskowanych zadań)? - udostępnienie 

wniosku. - jeżeli wnioskiem nie była objęta ulica Wesoła, proszę o wyjaśnienie 

tej decyzji. 

 

9) Witam, czy Miasto Kobyłka będzie w tym lub w przyszłym roku starać się pozyskać 

dofinansowanie zewnętrzne na stworzenie prawdziwego parku miejskiego pomiędzy 

ulicami Leśną i Ręczajską? Czy Miasto Kobyłka ma nadal poważne plany na park 

w tym miejscu? Jeśli tak, to czy projekt tego parku będzie taki sam jak pierwotnie 

ustalono kilka lat temu? 

 



10) Czy Miasto Kobyłka może potwierdzić, że przyszła iwestycja mieszkalno-usługowa 

przy Placu 15 sierpnia (na ulicy Konowrockiego) będzie miała pod względem wyglądu 

i estetyki reprezentacyjny charakter? Czy Miasto Kobyłka może potwierdzić słowa 

jednego z mieszkańców: "Teraz to główny plac miasta z biedą na około. Wreszcie stanie 

godna tego miejsca zabudowa. Inwestor stawia budynek w stylu renesansowych 

kamienic, z bogatą sztukaterią i kolorowymi fasadami. Parter to lokale na restauracje, 

lodziarnie i butiki, część mieszkalna to będzie najbardziej prestiżowe miejsce 

w Kobyłce." - zatem ile pięter ma mieć ta inwestycja? 

 

11) Po zamknięciu i zagrodzeniu starego przejazdu przez tory kolejowe (Ręczajska/Aleja 

Jana Pawła 2) powstały dwa małe, zielone skwerki po obu stronach starego przejazdu. 

Czy Miasto Kobyłka ma możliwość posadzenia w tych miejscach kilku drzewek 

(np. wierzba ozdobna) oraz zainstalowania ławek dla mieszkańców? 

 

12) Co z ul . Niemcewicza czy nadal będzie rozjeżdżana przez ciężarówki? Studzienki 

na ulicy już się pozapadały. 

 

13) Na jakim etapie jest budowa ulicy Wesołej? Czy Urząd Miasta wystąpił i środki 

zewnętrzne? Jeżeli tak to gdzie, jeżeli nie to dlaczego? Czy inwestycja jest podzielona 

na budowę w dwóch etapach? 

 

14) Dlaczego na ulicy Spacerowej i części Czereśniowej nie ma oświetlenia miejskiego? 

Obowiązkiem zarządcy jest umiejscowienie latarni miejskich. Wobec czego, 

kiedy Burmistrz wypełni ustawowy obowiązek? 

 

15) Czy z uwagi na zbyt niskie ciśnienie wody w dzielnicy Maciołki będą podejmowane 

decyzje o zakazie podlewania ogrodów w okresach suszy? Czy spółka wodociągów 

zrezygnuje z montażu podliczników po podlewania ogrodów? 

 

16) Czy miasto Kobyłka planuje zająć się polepszaniem kondycji jeziorka przy starych 

basenach? Wiem, że w poprzedniej kadencji rozważane było zasilenie go ze studni 

głębinowej. Brak działań spowoduje, że miejsce to będzie niszczeć. Kobyłka nie ma 

wielu takich miejsc, tym bardziej dbanie o te istniejące jest istotne. 

 



17) Czy Miasto planuje zająć się pielęgnację zieleni miejskiej w Kobyłce np. w formie 

organizacji przetargu na takie prace od przyszłego roku? Mówię tutaj o miejscach, gdzie 

same koszenia nie wystarczają np. plac 15 sierpnia po modernizacji lub oczko 

wodne przy Starych Basenach? Zieleń, która tam jest bądź za chwilę będzie 

zorganizowana, wymaga profesjonalnej opieki. 

 

18) Witam. Jaki jest powód dokonania zmiany w dochodach miasta na 2024 rok: Rozdział 

60016, paragraf 6370, Środki otrzymane z Rządowego Funduszu Polski Ład na kwotę: 

-6.265.326,70 zł.  

 

19) Czy w związku z budową SP4 planowana jest przebudową ul. Ceramicznej, tak aby 

zapewnić dzieciom dojście do szkoły chodnikiem? Ul. Ceramiczna jest bardzo wąska, 

z trudem mijają się dwa samochody. 

 

20) Dzień dobry, mam pytanie czemu w budżecie Kobyłki na minusie widnieją Środki 

otrzymane z Rządowego Funduszu Polski Ład: Program Inwestycji Strategicznych, w 

kwocie: 6 265 326,70 zł i czy planowana sprzedaż działki mieszczącej się przy ul. 

Osiedlowej nie ma na celu załatania tej dziury budżetowej? 

 


